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Jegyzőkönyv 

Készült: 2014. június 17-én 1600 órai kezdettel a Bocskaikert Községi Önkormányzat 

Polgármesteri Hivatalának Tanácstermében tartott rendkívüli testületi ülésről. 

 

Jelen vannak:         Szőllős Sándor   polgármester 

Dr. Tarcali Gábor  alpolgármester  

Nagy Mihályné  

Záhonyi László képviselők 

 

Hivatal részéről: Szaniszló Tamás   jegyző 

Gonda Lajosné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol van: Bak Attila Gábor  

 Dr. Lőrinczy Tamás 

 Gorzsás Attila képviselők 

 

Meghívott vendég:   Szilágyi Gyöngyi mb. óvodavezető 

  

 

 

Szőllős Sándor polgármester úr köszönti a rendkívüli testületi ülésen megjelenteket. 

Elmondja, hogy Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr, Bak Attila Gábor képviselő úr, 

illetve Gorzsás Attila képviselő úr jelezte távolmaradását az ülésről. Megállapítja, 

hogy a testület határozatképes. A napirendi pontokat a képviselők 4 igen szavazattal a 

következők szerint elfogadtak:  

 

 

  

Napirendi pontok: 

 

 

1. Polgármesteri Hivatal épületének felújításához kapcsolódó egyéb 

munkarészek jóváhagyására vonatkozóan 

Előadó: Szőllős Sándor polgármester 

 

2. Különfélék 
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1. napirendi pont: 

Előterjesztés 

a Polgármesteri Hivatal épületéhez kapcsolódó felújítási munkálatokkal 

összefüggésben 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy mivel a beruházás egy helyrajzi 

számon van, célszerű közbeszereztetni a határozati javaslatban szereplő 

munkarészeket. Az egyes munkarészekre a testület már jóváhagyott 12 millió forintot. 

Egyeztetésre kerültek időközben a pályázaton elnyert beruházás munkálatainak részét 

nem képező, további szükséges munkálatok: járda építése-burkolása, a pénztár előtti 

épület átalakítása-szigetelése és a pince feletti épületrész rész szigetelésének költsége. 

Ezekkel a kiegészítő beruházásokkal az önerőből vállalt munkálatok összköltsége kb. 

18.700.000 forint lesz. A testületi döntés után, a felsorolt munkarészekre beérkezett 

ajánlatokat kell a közbeszerzőnek eljuttatni, a közbeszerzési eljáráson szerepeltetni, 

majd a közbeszerzést lefolytatni. 

 

Szaniszló Tamás jegyző úr elmondja, hogy a közbeszerzőnek nem kell fizetni, mert a 

pályázati forrásból ki lett fizetve, de a kiegészítő közbeszerezési eljárást le kell 

futtatni. A közbeszerzési értékhatárt önmagában nem éri el, de egy helyrajzi számon 

valósul meg a beruházás, az összeszámítás alapján a kiegészítést is ajánlatos 

közbeszereztetni.  

 

Dr. Tarcali Gábor alpolgármester úr véleménye szerint egyszerre kell mindent 

megcsinálni, nem szabad felaprózni. 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

73/2014. (VI.17.) KT. sz. határozata 

 

 

A Képviselő-testület  

 

 „a Polgármesteri Hivatal tetőszerkezetének felújítása és az épület melletti 

beruházások” elnevezésű beruházás közbeszerzési elindítását jóváhagyja. A 

beruházás munkanemei: tetőfelújítás, filagória, térburkolat készítése, 

mozgáskorlátozott feljáró építése, főépület mellett lévő könnyűszerkezetes 

épület felújítása 

 Felhatalmazza a polgármestert a közbeszerzési tanácsadóval való megállapodás 

aláírására. A beruházás várható összköltsége 18.700.000 Ft, melyet 

költségvetéséből biztosít.  

 a 48/2014.(IV.15.) KT. sz. határozatát hatályon kívül helyezi. 

 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 



 

3 

Különfélék: 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a Mezei Vill Kft képviselőjével a mai 

napon bejáráson voltak a Rákócikertben, azzal kapcsolatban, hogy hova kell lámpákat 

még feltenni.  Számos utcában egyáltalán nincs közvilágítás, a lámpák kiépítésére 

forrást kell találni. A belterületen már számos utcában kicserélték a lámpatesteket LED 

világításra. A Mezei Vill Kft folytatja a lámpák cseréjét, jó az iram, napi 20 lámpát 

cserélnek le. 

Az óvoda előtti szalagkorlát feloldásával és a zebra kiépítésével kapcsolatban 

hiánypótlást küldött a Közlekedési Felügyelet, amelyet továbbítottak a tervezőnek. A 

kivitelezés – zebra megvalósítása, annak megvilágítása, szalagkorlát felvétele, a 4-es 

sz. főút és a szervizút közötti terület leaszfaltozása – várhatóan 4-5 millió forint 

költségbe fog kerülni. 

A játszótér wc épületének építési engedélye megérkezett, a munkálatokat hamarosan 

elkezdik. 

A Debreceni utcán lévő nemesített padka felmérése hamarosan elkészül. 

Megújuló-és energiahatékonysági projektelemek támogatására nyílt lehetőség 

önkormányzatok számára az Új Széchenyi Terv keretében, ezért az Önkormányzat 

pályázhat az intézményeink napelemmel történő ellátására. Ebbe a kategóriába az 

iskola és a Polgármesteri Hivatal esik bele.  

 

Nagy Mihályné képviselő asszony elmondja, hogy az iskola állami fenntartásban van, 

véleménye szerint az óvodát kellene ebbe a pályázatba bele venni. 

. 

Szőllős Sándor polgármester úr válaszában elmondja, hogy az óvoda is állami 

fenntartásba fog kerülni. Az iskola épületében van a konyha, ami az önkormányzat 

fenntartásában van. 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

74/2014. (VI.17.) KT. sz. határozata 

 

 

A Képviselő-testület  

 

 Felhatalmazza a Polgármestert a Fotovoltaikus rendszerek kialakítása – KEOP-

2014-4.10.0/N - pályázattal kapcsolatban a pályázatíró céggel történő 

kapcsolatfelvételre, megállapodás aláírására, a pályázat összeállítására, 

benyújtására, a közbeszerzési eljárás megindítására, valamint az ezekhez 

kapcsolódó szükséges eljárásjogi lépések megtételére. 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 
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Dr. Tarcali Gábor alpolgármester úr elmondja, hogy a kiserdő területtel kapcsolatban a 

tulajdonosokat szólítsák fel, hogy kezdjenek valamit a területtel, vagy osszák fel a 

telkeket, vagy erdősítsék vissza. Mióta kivágták az erdőt, a központban alig esik az 

eső, sokat ártottak a településnek. El kell gondolkozni azon, hogy milyen jogi 

lépéseket lehetne tenni a tulajdonosokkal szemben. 

 

Szőllős Sándor polgármester úr válaszában elmondja, hogy ezekkel a problémákkal 

kapcsolatban már írtak levelet a tulajdonosoknak. Nem rég beszélt telefonon a 

tulajdonosok képviselőjével erről a problémáról, aki megoldást igért. Sajnos eddig 

nem történt semmi. Meg fogják vizsgálni Alpolgármester úr javaslatát. 

 

Több hozzászólás nem volt, ezért Polgármester úr 1419 órakor bezárta az ülést. 

 

 

 

 

 Szőllős Sándor  Szaniszló Tamás 

 polgármester  jegyző 

 


